



Syro Malabar Community

in the Archdiocese of Vienna, Ordinariate for the Faithful of the Eastern Catholic Churches in Austria
Tivoligasse 20, A - 1120 Vienna, Austria, Tel: +43 1 817 42 06

VOTERS LIST REGISTRATION

For the Election of Pastoral Church Council on 20 March 2022
(Applies only to non-registered Syro Malabar Community members)
Submission deadline: 13 March 2022

Family Name:
(*Familiennamen*)

First Name:
(*Vorname*)

Name of children under 16 years to be included in the voters list:
(*Namen von Kindern unter dem Alter von 16 Jahren zum Eintrag in die Wählerliste*)

- Name :
1.
 2.
 3.
 4.

I, hereby declare that I am a
member of Syro Malabar diocese of in India.

(*Ich, ... bestätige hiermit, dass ich Mitglied der Syro Malabar Diözese von ... in Indien bin.*)

Date/Datum: Signature/Unterschrift:

Note: Voter registration is only required for members NOT registered as Syro Malabar Community members. Deadline of submission: 13 March 2022
(*Die Registrierung in die Wählerliste ist nur erforderlich für Personen der Syro Malabar Diözese welche nicht Mitglieder des Familienregisters der Syro Malabar Gemeinde in Wien sind. Abgabefrist: 13 März 2022*)

The Syro Malabar Community (SMC) registration was officially started in March 2019. All earlier registrations before this date with Indian Catholic Community (ICC) and/or Malayalee Catholic Community (MCC) are not valid. To vote in the upcoming pastoral church council election either register with this voter registration form or register as a member of the SMC with the official family registration form. The registration form is available in SMC website:

<http://www.iccvienna.org/fregistration.asp>

(*Die Registrierung in das Familienregister der Syro Malabar Gemeinde in Wien hat im März 2019 begonnen. Alle vorherigen Registrierungen mit der Indischen Katholischen Gemeinde (ICC) und/oder der Malayalee Katholischen Gemeinde (MCC) sind daher ungültig. Um bei der Wahl als Wähler teilzunehmen ist eine Registrierung mit diesem Formular oder eine Registrierung in das Familienregister der Syro Malabar Gemeinde erforderlich. Die Registrierung in das Familienregister finden Sie unter folgendem Link: <http://www.iccvienna.org/fregistration.asp>*)